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Питање постављено Савјету министара БиХ – „Колико је укупно евидентирано 

незапослених лица на заводима за запошљавање у Босни и Херцеговини? Тражим да се 

доставе подаци за сваку општину. Посебно је потребно обрадити податке за лица са 

завршеним факултетима, те навести све програме који се реализују у Босни и 

Херцеговини ради стимулисања запошљавања високообразованих кадрова. Шта на том 

плану намјерава предузети Савјет министара БиХ?“ 
 


